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     Protokół Nr 268/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 4 lipca 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 12:53 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3. Mariusz Norsesowicz  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

4. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

5. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

6. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zapoznanie się i przekazanie Radzie Powiatu w Myśliborzu z dokumentami opracowanymi 

przez firmę BUDOSERWIS Z.U.H. Sp. z o.o. z siedzibą w Chorzowie, zgodnie z Umową 

Nr IZM/132/50/2022 z dnia 18 marca 2022 r. zawartą pomiędzy Powiatem Myśliborskim  

a Budoserwis Z.U.H. Sp. z o.o.: 

- RAPORT Z WYCENY SPÓŁKI SZPITAL BARLINEK Sp. z o. o.  

- OPINIA O WARTOŚCI - "Opinia określająca wartość wskazanych składników 

rzeczowego majątku trwałego KŚT 3-8, wyposażenia oraz WNIP należących do Szpitala 

Barlinek Sp. z o. o."  

- OPERAT SZACUNKOWY OKREŚLAJĄCY WARTOŚĆ RYNKOWĄ 

NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWYCH POŁOŻONYCH W BARLINKU PRZY UL. 

SZPITALNEJ 10" 
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4. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

dotacji z przeznaczeniem na realizowane w 2022 roku prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

położonych lub znajdujących się na obszarze powiatu myśliborskiego oraz podjęcie 

uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

5. Złożenie wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

7. Informacja na temat udzielenia wstępnych promes dotyczących dofinansowania inwestycji 

z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, edycja II. 

8. Wyrażenie zgody na zmianę zakresu robót budowlanych oraz zwiększenie środków 

finansowych na wykonanie zadania pn. „Adaptacja budynku przy ul. Piłsudskiego 6  

w Myśliborzu”. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku 

o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku 

o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku 

o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku 

o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

13. Zapoznanie się z informacją Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 30.06.2022r. 

znak EDR.4331.11.2022.AM w sprawie  przedstawienia miesięcznych wysokości kwot 

dotacji obowiązujących w 2022 roku na jednego ucznia/wychowanka w szkole/ placówce 

oświatowej niepublicznej prowadzonej przez inne niż Powiat Myśliborski osoby prawne  

i fizyczne, określone zgodnie z zasadami wprowadzonymi ustawą  dnia 27 października 

2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem  porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Zapoznanie się i przekazanie Radzie Powiatu w Myśliborzu z dokumentami 

opracowanymi przez firmę BUDOSERWIS Z.U.H. Sp. z o.o. z siedzibą w Chorzowie, 

zgodnie z Umową Nr IZM/132/50/2022 z dnia 18 marca 2022 r. zawartą pomiędzy 

Powiatem Myśliborskim a Budoserwis Z.U.H. Sp. z o.o.: 

- RAPORT Z WYCENY SPÓŁKI SZPITAL BARLINEK Sp. z o. o.  

- OPINIA O WARTOŚCI - "Opinia określająca wartość wskazanych składników 

rzeczowego majątku trwałego KŚT 3-8, wyposażenia oraz WNIP należących do Szpitala 

Barlinek Sp. z o. o."  

- OPERAT SZACUNKOWY OKREŚLAJĄCY WARTOŚĆ RYNKOWĄ 

NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWYCH POŁOŻONYCH W BARLINKU PRZY UL. 

SZPITALNEJ 10" 

(Dokumentacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe dokumenty. Poruszył kwestię związaną z wyceną udziałów. Zwrócił 

uwagę na wartość jednego udziału. Poprosił o zajęcie stanowisko dotyczącego dalszych działań 

po zapoznaniu się z przedmiotowymi dokumentami. 
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że wartość wyceny jest niska. Zwrócił uwagę na wycenę środków trwałych. Zapytał 

jaka jest wartość gruntów? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informacje na temat wyceny środków trwałych. Zwrócił uwagę na sytuację spółki 

i jej zobowiązania. Odniósł się do kwestii związanej z wykonaną wyceną. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy do końca kadencji będą podejmowane działania w celu uratowania szpitala  

i zmniejszenia zadłużenia, czy też będą przekazywane środki ze strony Gminy Barlinek na 

bieżącą działalność? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że ten dokument powinien przekonać radnych, aby siadali do stołu w celu 

przeprowadzenia rozmów. Zwrócił uwagę na sytuację finansową spółki i brak rokowań na jej 

poprawę. Bezcelowe jest zatem przekazywanie kilku milionów dofinansowania przy braku 

poprawy sytuacji szpitala. Na złą sytuację spółki składa się wiele czynników, które mają 

również wpływ na Szpital w Dębnie. Oba podmioty funkcjonują w tej samej przestrzeni. Widać 

jednak różnice pomiędzy nimi. Zatem wpływ na złą sytuację mają działania wewnętrzne  

w spółce. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że wycena powinna zostać przekazana radnym Gminy Barlinek. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że dokumenty zostaną przekazane radnym Rady Powiatu i skierowane pod obrady 

Rady Powiatu. Poinformowała o zwołanym Walnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki  

w dniu 7.07.2022r. Będzie można na nim oficjalnie przekazać informacje dla większościowego 

właściciela spółki oraz przekazać dokumenty radnym Rady Miejskiej Barlinek. 

Zauważyła, że należy przeprowadzić rozmowy i podjąć decyzji co do dalszych działań. Należy 

zastanowić się czy pozbywamy się pakietu udziałów w spółce, jednak należy myśleć  

o szpitalnictwie powiatowym i należy przeprowadzić rozmowy w sprawie połączenia obu 

szpitali, aby można było przeprowadzić restrukturyzację. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że należy doprowadzić do tego, aby inicjatywa spotkania i rozmów wyszła również 

ze strony Gminy Barlinek, a nie tylko ze strony powiatu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że ma nadzieję, że będzie to impulsem do przeprowadzenia rozmów. Zauważyła, 

że dofinansowanie przekazywane przez Gminę Barlinek nie podnosi wartości spółki. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na sytuację spółki i informacje na temat utworzenia nowego oddziału. 

Oczekiwaniem radnych jest przekazanie półce środków finansowych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że oczekiwaliśmy na program naprawczy szpitala, przekazano środki na 

doposażenie lecz nie widzimy efektów poprawy sytuacji finansowej, wręcz ulega ona 

pogarszaniu. 
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Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że czym innym jest majątek trwały spółki, a czym innym jej wartość. Na dzień 

dzisiejszy jest ona na poziomie 3,5 mln zł. Taką samą wycenę można by było wykonać  

w Spółce Szpital w Dębnie jednak nie ma na to czasu. Przekazał, że dokumentacja powinna 

zostać skierowana pod obrady sesji, aby wszyscy radni mogli się z nią zapoznać. Przekazał, że 

temat wymaga spojrzenia z punktu widzenia szpitalnictwa w Powiecie Myśliborskim. Jeżeli 

radni Barlineccy nie zrozumieją tego wprost, że trzeba zrobić jedną spółkę, z jednym zarządem,  

przekazując zarządzanie Spółce w Dębnie to znowu będziemy mieli pół roku bądź rok 

dyskutowania o niczym. Inaczej dojdzie do sytuacji, że Barlinek będzie próbował odtworzyć to 

co dogorywa tej chwili, natomiast ze strony NFZ środki będą rozdzielane na dwie spółki.  

W dalszym ciągu będzie źle, i będzie to powodować również pogorszenie się sytuacji szpitala 

w Dębnie. Przekazał, że dokumentacja musi trafić do radnych powiatowych i Gminy Barlinek 

,Burmistrza Barlinka oraz do wszystkich, którzy lobbują dokładanie przez samorządy do spółki 

Szpital Barlinek. Zwrócił uwagę na niegospodarność dokładania do spółki, która jest w tak 

trudnej sytuacji finansowej. Nie ma zatem innego wyjścia i należy utworzyć jedną spółkę  

z lokalizacjami w dwóch miejscach. Wówczas ryczałt będzie przekazywany dla jednego 

podmiotu. Będzie można podjąć próbę uratowania szpitalnictwa w Powiecie Myśliborski. 

Sztuczne utrzymywanie szpitala w Barlinku i próby dalszego rozwoju szpitala w Dębnie 

spowodują złą sytuację w obu szpitalach. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o zaproszeniu Wojewody Zachodniopomorskiego na spotkanie Szpitala  

w Dębnie i w Barlinku wraz z Burmistrzami obu samorządów. Spotkanie miało na celu 

uświadomienie Barlinkowi, że w powiecie ma być jeden szpital. Im szybciej zostaną 

przeprowadzone rozmowy w tej sprawie tym lepiej.  

Zwrócił uwagę na sytuację spółki Szpital w Dębnie, gdzie widać wyraźnie różnicę pomiędzy 

szpitalem w Barlinku. Zwrócił uwagę na zaangażowanie i działania jakie są podejmowane  

w spółce. Przekazał, że jest przekonany, że wycena w szpitalu w Dębnie byłaby lepsza, nawet 

z tego względu, że spółka nie posiada zaciągniętych kredytów takich jak ma Szpital Barlinek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła kwestię koncepcji związanej z połączeniem obu spółek. Zapytała, jak technicznie 

będzie to wyglądało? Zwróciła uwagę na różne proporcje udziałów w dwóch szpitalach. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że nie stanowi to problemu, udziały mogą podzielone na trzy części. Zwrócił 

uwagę, że Gmina Barlinek ma wątpliwości dotyczące tego, podziału wskazując na ryzyko 

dogadania się powiatu z Gminą Dębno działanie przeciwko Gminie Barlinek. Przekazał, że 

takie myślenie do niczego nie doprowadzi.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przypomniał, że parę miesięcy temu Rada Powiatu oraz Rada Miejska w Dębnie zagłosowały 

za rozwiązaniem Nr 1 zaproponowanym przez firmę FORMEDIS, gdzie wskazano utworzenie 

jednego szpitala na bazie dwóch spółek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że czas pokaże jak podejdą do tego poszczególne rady miejskie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że należy zatem dać czas do rozmów i przekazać opracowane dokumenty. 

Zauważyła, że najważniejsza jest wola współpracy i zrozumienie, że oba podmioty w Powiecie 

Myśliborskim są skazane na porażkę. 
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Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na działania Prezesów Spółek. Poruszył temat dotyczący spotkania z Wojewodą 

Zachodniopomorskim i jego stanowiska dotyczącego szpitalnictwa w Powiecie Myśliborskim. 

Odniósł się do opracowanych dokumentów, przekazał, że decyzja musi zostać podjęta teraz, 

gdyż jeżeli tego nie wykonamy nie zrobimy tego nigdy. Zauważył, że dokumentacja zostanie 

oficjalnie przedstawiona na sesji Rady Powiatu, wówczas musimy iść dalej. Odniósł się do 

kwestii związanej z podejmowaniem działań dotyczących szpitali.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do tematu dotyczącego połączenia oby spółek szpitalnych, przedstawił 

argumentację z tym związaną. Ponownie zwrócił uwagę na konieczność przeprowadzenia 

wspólnych rozmów i podjęcia decyzji. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy po skierowaniu przedmiotowych dokumentów pod obrady sesji przewidziany jest 

harmonogram działań? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że teraz jest na to za wcześnie.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że koncepcja dotycząca połączenia dwóch spółek związana jest z zatrudnieniem 

jednego Prezesa. Zapytał, czy są prowadzone rozmowy w tej sprawie? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie przeprowadzono rozmów w tej sprawie, gdyż nie ma jeszcze podjętej 

decyzji. Nadmienił, że Prezes Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z  Kalkuty Sp. z 

o.o. wskazuje, że dwa podmioty nie są w stanie utrzymać się na rynku. Przekazał, że nie ważne 

jest to, gdzie będzie dyrekcja połączonych spółek, ważne jest podjęcie działań w celu ich 

uratowania. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się i podjął decyzję o przekazaniu przedmiotowych dokumentów 

Radzie Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

dotacji z przeznaczeniem na realizowane w 2022 roku prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

położonych lub znajdujących się na obszarze powiatu myśliborskiego oraz podjęcie 

uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował o pracach Komisji do oceny 

złożonych wniosków o przyznanie dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych lub znajdujących się 

na terenie Powiatu Myśliborskiego, nie stanowiących jego własności. Przekazał, że wniosek 

został zgłoszony przez Stowarzyszenie na Rzecz Ochrony Dziedzictwa „Młyn Papiernia”  

w Szczecinie. Przyznana kwota dotacji to 7.500,00 zł na zadanie dotyczące zabezpieczenia, 
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zachowania i utrwalenia substancji zabytkowej dworu ryglowego – etap II: naprawa  

i odtworzenie pozostałej zewnętrznej stolarki okiennej i drzwiowej, wyprawy wewnętrzne ścian 

i stropów. Zwrócił uwagę, że prace konserwatorskie na przedmiotowym obiekcie trwają już 

wiele lat. Przekazał, że wnioskowana kwota dotacji stanowi tylko część kosztów jakie zostały 

zaplanowane na realizację zadania.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

udzielenia dotacji z przeznaczeniem na realizowane w 2022 roku prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

położonych lub znajdujących się na obszarze powiatu myśliborskiego oraz podjął uchwałę 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu Nr 268/926/2022 z dnia 4 lipca 2022 roku w sprawie przyjęcia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Złożenie wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy wniosek. Poinformował, że przedmiotem sesji jest: 

 

1.    Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z przeznaczeniem na realizowane w 2022 

roku prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków położonych lub znajdujących się na obszarze powiatu myśliborskiego. 

2.    Zapoznanie się z dokumentami opracowanymi przez firmę BUDOSERWIS Z.U.H.  

Sp. z o.o. z siedzibą w Chorzowie, zgodnie z Umową Nr IZM/132/50/2022 z dnia 18 marca 

2022 r. zawartą pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Budoserwis Z.U.H. Sp. z o.o.: 

- RAPORT Z WYCENY SPÓŁKI SZPITAL BARLINEK Sp. z o. o.  

- OPINIA O WARTOŚCI - "Opinia określająca wartość wskazanych składników rzeczowego 

majątku trwałego KŚT 3-8, wyposażenia oraz WNIP należących do Szpitala Barlinek Sp. z o. 

o."  

- OPERAT SZACUNKOWY OKREŚLAJĄCY WARTOŚĆ RYNKOWĄ 

NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWYCH POŁOŻONYCH W BARLINKU PRZY UL. 

SZPITALNEJ 10". 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o złożeniu do Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowego wniosku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu 

Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Barlinku na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników 

Spółki w dniu 7 lipca 2022 roku. 

Zaproponował udzielenie pełnomocnictwa Wicestaroście – Alicji Prill. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Wicestaroście Alicji Prill podejmując uchwałę Nr 

268/927/2022 z dnia 4 lipca 2022 roku w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Informacja na temat udzielenia wstępnych promes dotyczących dofinansowania 

inwestycji z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, edycja 

II. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że w związku ze złożeniem wniosków o dofinansowanie w ramach Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, edycja II zostały udzielone wstępne 

promesy na realizację następujących wniosków: 

1) Wniosek do 5 mln zł pn.: „Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych oraz budowa 

chodnika w gminach: Dębno, Myślibórz i Boleszkowice”. 
Wniosek swoim zakresem obejmuje: 

 Przebudowę drogi nr 1418Z Dębno - Grzymiradz- etap I, 

 Modernizację drogi nr 2122Z Chłopowo - Pniów - Nawrocko - etap I, 

 Budowę chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2137Z w m. Boleszkowice. 

 

2) Wniosek do 30 mln zł pn.: „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej 

Powiatu Myśliborskiego w miejscowościach: Myślibórz, Barlinek i Dębno”. 
Wniosek swoim zakresem obejmuje: 

 Termomodernizację obiektu użyteczności publicznej zlokalizowanego przy ul. Spokojnej 

13 w Myśliborzu, 

 Termomodernizację obiektu użyteczności publicznej - budynek byłego internatu ZSiPO 

w Barlinku, zlokalizowanego przy ul. Szosowej 2 w Barlinku, 

 Termomodernizację obiektu użyteczności publicznej - RPOT w Dębnie, zlokalizowanego 

przy ul. Mickiewicza 30b. 

3) Wniosek do 65 mln zł pn.: „Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych w gminach: 

Barlinek, Boleszkowice i Myślibórz”. 
Wniosek swoim zakresem obejmuje: 

- Modernizację drogi nr 2152Z i 2148Z Ożar - Strąpie- Dziedzice - etap I, 

- Przebudowę drogi powiatowej  nr 2142Z Kaleńsko - granica powiatu (Szumiłowo) - etap I, 

- Modernizację drogi nr 2115Z Golenice - Czerników - etap I. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na zmianę zakresu robót budowlanych oraz zwiększenie środków 

finansowych na wykonanie zadania pn. „Adaptacja budynku przy ul. Piłsudskiego 6  

w Myśliborzu”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 
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Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformowała, po 

przeanalizowaniu dokumentacji projektowej dot. zadania pn. „Adaptacja budynku przy ulicy 

Piłsudskiego 6 w Myśliborzu” zasadne jest zwiększenie zakresu robót budowlanych 

obejmującego obecnie adaptację pomieszczeń części socjalnej o wykonanie nowego pokrycia 

dachowego nad remontowaną częścią budynku wraz z przemurowaniem komina i dociepleniem 

stropu oraz wykonanie kotłowni z piecem na paliwo stałe. Dział Inwestycji, Zamówień 

Publicznych i Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

oszacował koszt wykonania pierwszego etapu adaptacji budynku na kwotę około 520.000,00 zł 

brutto, w której ujęto również koszt nadzoru inwestorskiego stanowiący około 4% wartości 

robót. W budżecie Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu na realizację zadania 

zabezpieczone zostały środki finansowe w kwocie 213.210,00 zł brutto, środki te są 

niewystarczające na realizację ww. zakresu, w celu wykonania ww. zadania należy zwiększyć 

zabezpieczone środki o kwotę 306.790,00 zł brutto. Jednocześnie należy wziąć pod uwagę 

obecnie panującą dynamiczną sytuację na rynku budowlanym związaną z bardzo szybkim  

i nieprzewidywalnym wzrostem cen. W związku z powyższym zasadne jest  zabezpieczenie 

środków finansowych na realizację ww. zadania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że inwestycja wymaga dokończenia. Zwrócił uwagę na przeprowadzone 

postępowanie przetargowe na realizację przedmiotowej inwestycji. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii związanej z realizacją przedmiotowej inwestycji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zmianę zakresu robót budowlanych oraz zwiększenie 

środków finansowych na wykonanie zadania pn. „Adaptacja budynku przy ul. Piłsudskiego 

6 w Myśliborzu”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku 

o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy pozytywnego zaopiniowania wniosku o wydanie decyzji 

o realizacji inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi gminnej w m. Parzeńsko na dz. ewid. nr 

381/1, 381/3, 803, 945, 968 obręb Karsko”. 

Przekazał, że Inwestorem w/w zadania jest Gmina Nowogródek Pomorski. Przedmiotowy 

odcinek drogi ma za zadanie umożliwić komunikację mieszkańców posesji prywatnych 

znajdujących się wzdłuż drogi z pozostałą częścią miejscowości Parzeńsko. Nadrzędnym celem 

jest poprawa bezpieczeństwa ruchu w miejscowości Parzeńsko poprzez nadanie drodze 

normatywnej szerokości oraz zapewnienie właściwego dojazdu do poszczególnych 

nieruchomości. 

Przedmiotem zadania jest budowa nowej drogi gminnej na długości ok. 0,363 km,  

w ramach której m.in.: 

 wybudowana zostanie nowa droga z nawierzchnią ulepszoną wraz z nadaniem jej 

właściwych parametrów technicznych, tj. o szerokości 5,0 m wraz z normatywnymi 

poszerzeniami na łukach poziomych; 
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 wybudowane zostaną skrzyżowania z drogą gminną nr 790020Z oraz drogą gminną 

790018Z; 

 wybudowane zostaną zjazdy indywidualne do posesji prywatnych w ciągu projektowanego 

odcinka drogi; 

 wykonane zostaną pobocza gruntowe; 

 wybudowany zostanie plac do zawracania na końcu opracowywanego odcinka. 

Odcinek drogi objętej wnioskiem posiada powiązania z drogami: 

1. droga gminna nr 7900020Z; 

2. droga gminna nr 7900018Z 

3. droga powiatowa nr 2113Z (ul. Gorzowska, m. Karsko); 

4. droga powiatowa nr 2116Z; 

5. droga wojewódzka nr 119. 

Przedłożony do zaopiniowania wniosek jest kompletny, a koncepcja mieści się  

w granicach przewidzianych przez obowiązujące przepisy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 268/928/2022 z dnia 4 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii do wniosku o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku 

o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy pozytywnego zaopiniowania wniosku o wydanie decyzji 

o realizacji inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi gminnej w m. Parzeńsko na dz. ewid. nr 

381/2, 945 obręb Karsko”. 

Przekazał, że inwestorem w/w zadania jest Gmina Nowogródek Pomorski. 

Przedmiotowy odcinek drogi ma za zadanie umożliwić komunikację pojazdom  

z pobliskim cmentarzem ewangelickim. Nadrzędnym celem jest poprawa bezpieczeństwa 

ruchu w miejscowości Parzeńsko poprzez nadanie drodze normatywnej szerokości oraz 

zapewnienie właściwego dojazdu do poszczególnych nieruchomości. 

Przedmiotem zadania jest budowa nowej drogi gminnej na długości ok. 0,122 km,  

w ramach której m.in.: 

 wybudowana zostanie nowa droga z nawierzchnią ulepszoną wraz z nadaniem jej 

właściwych parametrów technicznych, tj. o szerokości 5,0 m wraz z normatywnymi 

poszerzeniami na łukach poziomych; 

 wybudowane zostanie skrzyżowanie z drogą gminną nr 790020Z; 

 wybudowane zostaną zjazdy indywidualne do posesji prywatnych w ciągu projektowanego 

odcinka drogi; 

 wykonane zostaną pobocza gruntowe; 

 wybudowany zostanie plac do zawracania na końcu opracowywanego odcinka. 

Odcinek drogi objętej wnioskiem posiada powiązania z drogami: 

1. droga gminna nr 7900020Z; 

2. droga gminna nr 7900017Z; 

3. droga powiatowa nr 2113Z (ul. Gorzowska, m. Karsko); 

4. droga powiatowa nr 2116Z; 

5. droga wojewódzka nr 119. 

Przedłożony do zaopiniowania wniosek jest kompletny, a koncepcja mieści się  
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w granicach przewidzianych przez obowiązujące przepisy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 268/929/2022 z dnia 4 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii do wniosku o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku 

o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy pozytywnego zaopiniowania wniosku o wydanie decyzji 

o realizacji inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi gminnej w m. Parzeńsko na dz. ewid. nr 

382/3, 902/5, 904/2, 906, 965 obręb Karsko”. 

Przekazał, że inwestorem w/w zadania jest Gmina Nowogródek Pomorski. 

Przedmiotowy odcinek drogi ma za zadanie umożliwić komunikację mieszkańców posesji 

prywatnych znajdujących się wzdłuż drogi z pozostałą częścią miejscowości Parzeńsko. 

Nadrzędnym celem jest poprawa bezpieczeństwa ruchu w miejscowości Parzeńsko poprzez 

nadanie drodze normatywnej szerokości oraz zapewnienie właściwego dojazdu do 

poszczególnych nieruchomości. 

Przedmiotem zadania jest budowa nowej drogi gminnej składających się z dwóch odrębnych 

odcinków o łącznej długości ok. 0,244 km, w ramach której m.in.: 

 wybudowana zostanie nowa droga z nawierzchnią ulepszoną wraz z nadaniem jej 

właściwych parametrów technicznych, tj. o szerokości 5,0 m wraz z normatywnymi 

poszerzeniami na łukach poziomych; 

 wybudowane zostanie skrzyżowanie z drogą gminną nr 790017Z i 790020Z; 

 wybudowane zostaną zjazdy indywidualne do posesji prywatnych w ciągu projektowanego 

odcinka drogi; 

 wykonane zostaną pobocza gruntowe. 

Odcinek drogi objętej wnioskiem posiada powiązania z drogami: 

1. droga gminna nr 7900020Z; 

2. droga gminna nr 7900017Z; 

3. droga powiatowa nr 2113Z (ul. Gorzowska, m. Karsko); 

4. droga powiatowa nr 2116Z; 

5. droga wojewódzka nr 119. 

Przedłożony do zaopiniowania wniosek jest kompletny, a koncepcja mieści się  

w granicach przewidzianych przez obowiązujące przepisy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 268/930/2022 z dnia 4 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii do wniosku o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku 

o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu) 
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Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy pozytywnego zaopiniowania wniosku o wydanie decyzji 

o realizacji inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi gminnej w m. Parzeńsko na dz. ewid. nr 

382/1, 804/1, 946, 997 obręb Karsko”. 

Przekazał, że inwestorem w/w zadania jest Gmina Nowogródek Pomorski. 

Przedmiotowy odcinek drogi ma za zadanie umożliwić komunikację mieszkańców posesji 

prywatnych znajdujących się wzdłuż drogi z pozostałą częścią miejscowości Parzeńsko. 

Nadrzędnym celem jest poprawa bezpieczeństwa ruchu w miejscowości Parzeńsko poprzez 

nadanie drodze normatywnej szerokości oraz zapewnienie właściwego dojazdu do 

poszczególnych nieruchomości. 

Przedmiotem zadania jest budowa nowej drogi gminnej składających się z dwóch odrębnych 

odcinków o łącznej długości ok. 0,407 km, w ramach której m.in.: 

 wybudowana zostanie nowa droga z nawierzchnią ulepszoną wraz z nadaniem jej 

właściwych parametrów technicznych, tj. o szerokości 5,0 m wraz z normatywnymi 

poszerzeniami na łukach poziomych; 

 wybudowane zostanie połączenie z drogą wewnętrzną na działce o numerze 804/1 i drogą 

gminną nr 790034Z; 

 wybudowane zostaną zjazdy indywidualne do posesji prywatnych w ciągu projektowanego 

odcinka drogi; 

 wykonane zostaną pobocza gruntowe; 

 wybudowany zostanie ciąg pieszo-rowerowy. 

Odcinek drogi objętej wnioskiem posiada powiązania z drogami: 

1. droga gminna nr 7900034Z; 

2. droga gminna nr 7900017Z. 

Przedłożony do zaopiniowania wniosek jest kompletny, a koncepcja mieści się  

w granicach przewidzianych przez obowiązujące przepisy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 268/931/2022 z dnia 4 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii do wniosku o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Zapoznanie się z informacją Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 30.06.2022r. 

znak EDR.4331.11.2022.AM w sprawie  przedstawienia miesięcznych wysokości kwot 

dotacji obowiązujących w 2022 roku na jednego ucznia/wychowanka w szkole/ placówce 

oświatowej niepublicznej prowadzonej przez inne niż Powiat Myśliborski osoby prawne  

i fizyczne, określone zgodnie z zasadami wprowadzonymi ustawą  dnia 27 października 

2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową informację. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 14 

Spraw różnych nie zgłoszono. 
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Ad. 15 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 13:40 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


